



Consulate General of Hungary
Chongqing

No.: 78-10 / 2019 / HUN / CKG

“ 11 ” July 2019

NOTE VERBAL

The Consulate General of Hungary in Chongqing presents its compliments to China Council for the Promotion of International Trade Sichuan Council and has the honor to draw the attention of the esteemed Chinese side to the following(s):

Hungarian National Agriculture and Food Industry Exhibition and Fair (OMÉK) will take place 26-29 September 2019 in HUNGEXPO Budapest Fair Centre. The National Agriculture and Food Industry Exhibition and Fair is Hungary's oldest agricultural event, which has great tradition and more than 100 years of history. The OMÉK with its 900 exhibitors and 100 thousand visitors is the biggest Hungarian exhibition in agriculture and food topics, and one of the biggest ones in this Region of Europe. The primary objectives of the event: expanding relations between producers, traders and consumers, developing trade and disseminating market information. OMÉK 2019 is focusing on the innovations and latest achievements in agriculture and food processing, to present the new manufacturing methods in the food industry and to match the suppliers and buyers of the HORECA and food industries.

Data of the previous event, OMÉK 2017

- 100.000 visitors, (15.000 professional)
- 900 exhibitors
- 40.000 m² exhibition area
- more than 30 professional conferences

The professional program will cover B2 B meetings, hosted buyer programs and supplier forums on the first day. For the Trade Day of OMÉK would like to invite domestic and foreign hosted buyers to do business and all professionals to a series of forums and business meetings.

Product groups:

Pavilion A: National and International food industry companies, including the Ministry of Agriculture; Food processing and catering equipment; Agricultural machinery and environmental technology

Pavilion B: Live animals

Pavilion D: Gardening

Pavilion G: Small producers, Fine Dining

Outdoor Pavilion: „Mini Farm”: Presenting a modern agricultural farm to young people in an innovative way

Open area: Machines for land cultivation, power trucks, forestry demonstrations

Passage: Food Court, Full assortment

The Consulate General of Hungary in Chongqing sincerely asks for your help to share this information with relevant companies and feedback the list of interested companies to the Consulate General of Hungary in Chongqing before 31st of July 2019. Companies in food and agriculture industry, trading companies are welcome to participate.

The Consulate General of Hungary in Chongqing avails itself of this opportunity to China Council for the Promotion of International Trade Sichuan Council the assurances of its highest consideration.

Contact: Vivian Bian/Stephanie Yang
Phone: 023-63997059 /023-63997055
Email: nbing@mfa.gov.hu /yang.xi@mfa.gov.hu



照会号： / 2019 / HUN / CKG

2019年7月//日

照 会

匈牙利驻重庆总领事馆向中国国际贸易促进委员会四川省委员会致意，并谨告知如下：

匈牙利国家农业和食品工业展览会（OMÉK）将于2019年9月26日至29日在HUNGEXPO布达佩斯展览中心举办。农业和食品工业展览会是匈牙利历史最悠久的农业盛会，具有悠久的传统和100多年的历史。OMÉK拥有900家参展商和10万名参观者，是匈牙利最大的农业和食品主题展览会，也是欧洲地区最大的展览之一。该活动的主要目标是：扩大生产者，贸易商和消费者之间的关系，发展贸易和传播市场信息。OMÉK2019致力于农业和食品加工的创新和最新成果，展示食品行业的新制造方法，并与HORECA和食品行业的供应商和买家相匹配。

OMÉK 2017 数据统计：

- 100.000 名访客，（15.000 专业）
- 900 家参展商
- 40.000 平方米的展览面积
- 30 多个专业会议

专业观众活动为开展第一天，活动涵盖 B2B 会议，展商和供应商论坛。OMÉK2019 向业界和公众展示匈牙利农业的价值和成就，而不仅仅是展示国际趋势和创新，并成为国际化的供需交汇点。

产品组安排：

展馆 A：匈牙利国内和国际食品工业公司，包括农业部；食品加工和餐饮设备；农业机械和环境技术

展馆 B：活体动物

展馆 D：园艺

展馆 G：小型生产商，美食

户外展馆：“迷你农场”，以创新的方式向年轻人展示现代农业农场

开放区域：土地耕种机，动力卡车，林业示范

通道：美食广场，品种齐全

匈牙利驻重庆总领事馆希望贵方帮助将展会信息分享给相关企业，如有企业参展请将企业清单与 7 月 31 日前回传匈牙利驻重庆总领事馆。欢迎农业食品，贸易行业内企业踊跃参与。

匈牙利驻重庆总领事馆借此机会再次向中国国际贸易促进委员会四川省委员会致以最崇高敬意。

联系人：卞宁/ 杨稀

电话：023-63997059 / 023- 023-63997055

邮箱：nbing@mfa.gov.hu / yang.xi@mfa.gov.hu

中国国际贸易促进委员会四川省委员会

成都